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12 października 2018

Przyszłość województwa na Świętokrzyskim Forum
Ekonomicznym

O świętokrzyskiej krainie zdrowia, roli szkół i przedsiębiorców w kształceniu
dualnym, nowych kierunkach szkolnictwa, turystyce oraz kluczowych problemach
województwa świętokrzyskiego i sposobie ich rozwiązywania mówili uczestnicy III
Świętokryzskiego Forum Ekonomicznego, które odbyło się dziś w Kielcach. Była
także mowa o nowej perspektywie finansowej Unii Europejskiej i doświadczeniach z
wdrażania RPOWŚ 2014-2020.

W Hotelu Binkowski pojawili się przedstawiciele samorządów, przedsiębiorców, świata
nauki oraz przedstawiciele instytucji otoczenia biznesu. Wydarzeniu patronował marszałek
Województwa Świętokrzyskiego, Adam Jarubas, który był jednym z uczestników pierwszego
panelu dyskusyjnego. Mowa była w nim o przyspieszeniu rozwoju regionu.
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– Musimy mieć świadomość tego, z jakiego miejsca wychodziliśmy, to, gdzie byliśmy 20 lat
temu i jakie były wskaźniki ekonomiczne województwa. Tylko wtedy możemy przyjąć
odpowiednią miarę do zmian, jakie się dokonały. Jesteśmy jednak cały czas w trakcie naszej
drogi, a aspiracje wszystkich rosną. Inwestycje, jakie przeszły przez Urząd Marsałkowski
Województwa Świętokrzyskiego przez czas naszej obecności w Unii były warte prawie 20
miliardów złotych. Każda miejscowość i gmina zmieniają się, ale fundusze unijne nie są
całkowitym remedium na wszystkie nasze problemy. Powinniśmy patrzeć na to, co możemy
zrobić razem, a zatem szkolnictwo zawodowe, rozwój uczelni i przedsiębiorstw. Wszystkie
one powinny też tworzyć swoisty ekostystem. Kluczowe jest dziś tworzenie warunków dla
ich współpracy – mówił marszałek Adam Jarubas.

Gościem kolejnego panelu, podczas którego mówiono o inwestycjach w kolej, jako gwarancji
przyspieszenia rozwoju regionu był wicemarszałek województwa, Jan Maćkowiak. W Forum
uczestniczyli również m.in. Grzegorz Gałuszka – radny Sejmiku Województwa, Jacek
Kowalczyk – dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Urzędu
Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego oraz Zdzisław Kobierski i Tomasz Janusz,
zastępcy dyrektora Departamentu Polityki Regionalnej UMWŚ.

W następnych panelach mówiono m.in. o turystyce jako kole zamachowym rozwoju
lokalnego i regionalnego, kierunkach rozwoju nowej gałęzi naszej gospodarki jaką jest
zdrowie, Starachowicach jako realnym przykładzie możliwego przyspieszenia gospodarczego
czy oczekiwaniach wobec kolejnej perspektywy finansowej Unii Europejskiej, wobec
doświadczeń z wdrożenia RPOWś 2014-2020 oraz w kontekście projektu nowego budżetu
Unii Europejskiej.
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